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Školský výbor ZMČ Praha 5 zasedá zpravidla jedenkrát za měsíc, většinou v prostorách Úřadu 

MČ Praha 5. V období od března 2020 do prosince 2020 Školský výbor zasedal 5x.  

 

Členy Školského výboru jsou:  

Mgr. Jan Klusoň 

Bc. Martin Damašek, M.A. 

Ing. Jitka Sigmundová 

Michala Stupková 

Mgr. Zdeněk Doležal 

Ing. David Nechvátal 

Mgr. Vít Šolle 

Ing. Karel Filip, Ph.D 

 

7. Zasedání ŠV dne 30. 4. 2020:  

- Výbor projednal a vzal na vědomí zprávu o přípravě a plnění investic v oblasti školství  

- Výbor projednal a doporučil ZMČ schválit Dodatky – úplné znění zřizovacích listin 

mateřských škol a základních škol, příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 5 

- Výbor projednal a doporučil ZMČ schválit návrh Smlouvy o výpůjčce mezi                 

Next development s. r. o. a městskou částí Praha 5, „Waltrovka I., II., III.“   

- Výbor projednal a doporučil ZMČ schválit přidělení dotací v oblasti školství,                   

na podporu volnočasových aktivit dětí a mládeže z MČ Praha 5 v roce 2020  

- Výbor projednal a doporučil ZMČ schválit vyúčtování dotací v oblasti školství                

na podporu volnočasových aktivit dětí a mládeže z MČ Praha 5 v roce 2019 ve výši               

1. 119.300 Kč 

- Výbor projednal a doporučil ZMČ schválit přijetí účelově určeného finančního daru ve 

výši 91.650 Kč příspěvkovou organizací Mateřská škola „Slunéčko“ Praha 5 – Košíře, 

Beníškové 988, od firmy Lidl Česká republika v. o. s., na zakoupení venkovních herních 

prvků 

- Výbor vzal na vědomí ústní zprávu o jednání s TCP 

- Výbor žádá RMČ o zajištění ochranných pomůcek v souvislosti s epidemií             

COVID – 19 pro zaměstnance škol tak, aby MŠ a ZŠ mohly být co nejdříve a bezpečně 

otevřeny za dodržení všech epidemiologických opatření, pravidel a doporučení 

https://www.praha5.cz/zamestnanec/radomir-palovsky/
https://www.praha5.cz/zamestnanec/zdenek-dolezal/
https://www.praha5.cz/zamestnanec/vit-solle/


8. Zasedání ŠV dne 16. 6. 2020:  

- Výbor bere na vědomí studii přístavby ZŠ Podbělohorská. Výbor konstatuje,                     

že případný investiční záměr umístění školní budovy v této lokalitě není ideálním 

řešením problému nedostatečné kapacity ZŠ v lokalitě vlastních Košíř (Cibulek) a žádá 

RMČ     o informování ve věci řešení nedostatečných kapacit ZŠ v lokalitě Košíř 

(Cibulek). 

 

 

9. Zasedání ŠV dne 1. 7. 2020:  

- Výbor vzal na vědomí Prognózu školství MČ Praha 5 do roku 2030 a doporučil RMČ 

tento materiál schválit. Výbor žádal o doplnění přílohy č. 5 a přílohy č. 8 „Prognózy 

školství MČ Praha 5 do roku 2030 – přílohová část“. Výbor doporučil RMČ zadat 

objemovou studii v oblasti „východní Klamovky“ jako potencionální možné lokality 

k navýšení kapacit škol v oblasti Košíř a žádal o následné předložení do výboru. 

- Výbor vzal na vědomí záměr na navýšení kapacit základních škol v oblasti 

Košíře/Motol. Výbor doporučil RMČ zadat požadavek na stavebně technický průzkum 

a hygienické požadavky k objektu Pod Radnicí 152/3 (Montessori školy Andílek)             

a k objektu Plzeňská 117/39. Výbor žádal o předložení studií a stavebně technických 

průzkumů těchto objektů na jednání výboru včetně objemové studie školského objektu 

na pozemku „východní Klamovka – Metrostav“ jakožto možné páté varianty navýšení 

kapacit v oblasti Košíř. Výbor žádal o doplnění dokumentu „Záměry navýšení kapacit 

v oblasti Košíře/Motol“ o posouzení časových, ekonomických a pedagogických faktorů 

jednotlivých variant a předložení tohoto doplnění do konce roku. 

- Výbor vzal na vědomí záměr navýšení kapacity příspěvkové organizace Mateřská škola, 

Praha 5 – Smíchov, Podbělohorská, příspěvková organizace. 

- Výbor vzal na vědomí ověřovací studii „Kompletní rekonstrukce bazénového provozu 

ZŠ Weberova“ a žádal Odbor školství o kalkulaci 1 hodiny provozu rozšířeného bazénu. 

- Výbor vzal na vědomí informaci o proběhlých konkurzech na 3 základní školy. 

 

10. Zasedání ŠV dne 7. 10. 2020:  

- Výbor vzal na vědomí předložený rozpočet na rok 2021 (Odbor školství). Doporučil 

ZMČ schválit rozpočet na rok 2021 v předloženém znění a doporučil RMČ v roce 2021 

pořídit projekt na rekonstrukci hřiště FZŠ Drtinova. 

- Výbor vzal na vědomí rozpočet příspěvkových organizací ZŠ a MŠ MČ Praha 5 na rok 

2021 a Střednědobý výhled PO roky 2022, 2023 a doporučil RMČ schválit rozpočet 

příspěvkových organizací ZŠ a MŠ MČ Praha 5 na rok 2021 a Střednědobý výhled PO 

roky 2022, 2023 v předloženém znění. 

- Výbor vzal na vědomí znalecký posudek k LED osvětlení ve školách a nedoporučil 

RMČ realizovat toto LED osvětlení ve školách zřizovaných MČ Praha 5. 

- Výbor vzal na vědomí a byl seznámen s předloženou nabídkou na odkoupení areálu MŠ 

Waltrovka od vlastníka Next development s. r. o. 

- Výbor doporučil ZMČ schválit vyhlášení „Dotačního programu v oblasti školství          

na podporu volnočasových aktivit dětí a mládeže z MČ Praha 5 v roce 2021“ 

v předložené výši 1.500.000,- Kč a struktuře. 

- Výbor vzal na vědomí SWOT analýzu MŠ. 

 



 

11. Zasedání ŠV dne 25. 11. 2020:  

- Výbor vzal na vědomí harmonogram prací na MŠ Nad Palatou (odloučené pracoviště 

MŠ Pod Lipkami) a žádal, aby OPRI průběžně informoval výbor ve věci přípravy             

a realizace investičních akcí MŠ Nad Palatou (odloučené pracoviště MŠ Pod Lipkami)     

a MŠ Beníškové (odloučené pracoviště MŠ Naskové).  

- Výbor vzal na vědomí dvouleté plány ZŠ a MŠ. 

 


